
Jyty 60-vuotta tilaisuuden avaus, Annemari Kelloniemi (Jyty Kemijärven puheenjohtaja)  

 

Arvoisat yhdistyksemme jäsenet, liiton edustaja, Jyty Kemijärvi ry:n puheenjohtajana minulla on ilo toivottaa 

Teidät tervetulleeksi juhlaamme. 

Kuluva vuosi on Jyty Kemijärvi ry:n 60-toimintavuosi ja sitä on syytä juhlia. 

Me olemme hyvä yhdistys. Yhdistyksen jäsenmäärä on toki pienentynyt, kun työt nykyään tehdään yhä 

vähemmällä väellä. Yhdistyksemme osalta on kuitenkin mukava todeta, että aktiivisia toimijoita on riittänyt 

paikallisyhdistyksen vaativiin tehtäviin. Tässä juhlassa saamme ojentaa ansiomerkkejä useille aktiivijäsenille. 

Tämän päivän päänsärky tuntuu olevan paikallinen sopiminen, mutta kun katsoin vuosikymmenien takaisia 

pöytäkirjoja, hyvin usein oli käyty paikallisneuvotteluja. Ei mikään uusi asia. ehkä erilaiset asiat ovat 

sopimusten kohteena. 

Suuri asia kuntien palveluksessa olevien kannalta on tänä päivänä kuntatalous, valtionosuudet pienenevät ja 

verotulot kutistuvat. Olemme ison haasteen edessä. Meitä tarvitaan, jotta yhteistyössä työnantajan kanssa 

selviämme mahdollisimman pienin mustelmin jatkossakin. 

Mutta ei murehdita arkipäivän asioita juhlan päivänä enempää, vaan nautimme juhlasta, hyvästä ruuasta ja 

hyvästä seurasta. 

Illan ohjelmassa on juhlapuhe. Eeva-Liisa on ollut yhdistyksen kantavia voimia siitä saakka kun on silloisen 

kunnan palvelukseen tullut. Liiton tervehdyksen ja ansiomerkit jakaa järjestöjohtaja Ari Sauros. 

Näiden sanojen myötä toivotan teidät lämpimästi tervetulleeksi tähän juhlaan ja toivotan oikein hauskaa iltaa! 

Tervetuloa! 

 


